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Notulen extra vergadering dagelijks bestuur Ouderraad  

Datum:  10 mei 2022 

Tijd:   20.00 - 21.30 uur   

Plaats:   school 

Aanwezig:        Barbara, Carlijn, Lieke, Kim, Nicole  

Afmelding:        Lidewij en Lotte 

Mededelingen  

Er zijn geen aanmeldingen binnengekomen om de OR vergadering bij te wonen.  

Nieuws vanuit school 

De koningsspelen zijn goed verlopen. De klimmuur met de koningsspelen was een groot succes. 

Helaas vielen de ijsjes minder in de smaak. School was wel blij dat er voor een gezond alternatief is 

gekozen. Dit n.a.v. de opmerkingen die zijn  over het “menu” van het inhaalschoolreisje bij de 

kleuters. 

Groep 8 vertrekt 11 mei op kamp. Voor 42 kinderen is de eigen bijdrage voor het kamp betaald  door 

de ouder(s). Voor 5 kinderen is de eigen bijdrage door ouder(s) niet betaald. 

Voor het kamp van volgend schooljaar wordt er gekeken naar een andere locatie. Dit komt omdat er 

volgend jaar meer kinderen op kamp gaan, de huidige locatie is te klein. Ook kunnen ze op de huidige 

locatie pas in de middag terecht. Terwijl het kamp al in de ochtend begint. Er wordt gekeken of er 

een locatie op fietsafstand te vinden is. 

In mei wordt er door het team een nieuw profielschets gemaakt voor de vacature van directeur. In 

juni wordt deze uitgezet, in de hoop dat er in juli al iemand benoemd kan worden. Zodat de vacature 

vanaf 1 september 2022 vervuld is. Tot die tijd neemt Nicole de taken over waarbij Thea Alkemade 

(a.i.) haar ondersteunt. Nicole heeft hiervoor urenuitbreiding gekregen (36 uur per week). 

Nicole geeft aan dat de vervangingspool leeg is. Als er een leerkracht uitvalt is er geen vervanging. 

Afgelopen week heeft het team het zelf nog kunnen opvangen.  

Meester Perry gaat de Paschalisschool verlaten. Hij is zich aan het oriënteren op het voortgezet 

onderwijs en de vervangingspool.  Helaas stond het bericht al op Parro voordat meester Perry dit de 

klas had medegedeeld. Nicole geeft aan dat het Parro bericht is besproken met Perry  en hij zou het 

de klas vertellen. 

Formatie voor komend schooljaar is nog niet rond. De vacatures hiervoor zijn eruit.  

Aafke komt pas na de kerstvakantie terug van zwangerschapsverlof. 

1 Werkgroepen 

Sint: geen mededelingen 

Carnaval: evaluatie is geweest. Zowel Kim als Carlijn hebben geen evaluatieverslag of notulen 

gemaakt. Zij gaan aan Irna vragen of zij deze heeft. Uit de evaluatie is naar voren gekomen dat de 

leerkrachten zowel de opening als afsluiting graag buiten willen doen. Daarnaast is er vanuit het 

team aangegeven dat zij liever geen optocht meer doen. Omdat het op zo’n dag toch druk is. De 



werkgroepleden/kinderen zijn wel enthousiast. Wordt per jaar bekeken. Daarnaast wordt de prijs 

voor best verkleed niet gewaardeerd door ouders en leerkrachten. Meestal komt dit uit bij vriendjes 

van de prinsengroep. Zij zien liever iets anders hiervoor in de plaats.  

Avond-4daagse: het aanmeldstrookje is inmiddels in de klas uitgedeeld. Ook is deze nog via parro 

gedeeld. Ook begeleiders moeten zich aanmelden en hiervoor betalen! De Posthoorn (organisator) is 

door de gemeente Wijchen op de vingers getikt. Er lopen dan meer mensen mee dan opgegeven en 

dan zij de veiligheid niet meer waarborgen. Het inleverstrookje dient bij de leerkracht worden 

ingeleverd. Zij leveren dit in bij Irna en via Irna komt het bij Kim. Nicole zal dit nog in het team delen. 

Er zijn nog geen aanmeldingen voor de Koek en Zopie tent. Kim zal vragen of er nog een herinnering 

hiervoor geplaatst kan worden op parro. Besloten is dat, als er geen of te weinig aanmeldingen zijn 

van ouders, er geen of maar één Koek en Zopie tent is tijdens de avondvierdaagse.  

Tijdens de koningsspelen zijn de tenten gebruikt. Deze worden ook voor de Koek en Zopie gebruikt 

bij de avondvierdaagse. Er is 1 tent kapot. Arno gaat kijken of hij deze nog kan maken.  

Schoolreisje: Lotte en Lidewij die namens de OR in de werkgroep zitten, zijn beide niet aanwezig. De 

informatie mbt het inhaalschoolreisje komt deze week op de site en via parro. Carlijn vraagt zich af 

wat zij moet doen me de factuur van oktober m.b.t. de springkussen. In de kleuterklassen is dit al 

gedeeld. Na het inhaalschoolreisje gaat de werkgroep aan de slag met het schoolreisje van juni.  

Inhaalschoolreisje Groene Heuvels is al betaald (afgelopen oktober). Onduidelijk is of het 

inhaalschoolreisje bij het Hof van Kaatje en de Blije Dries al betaald is. 

Ten aanzien van de rode schoolshirts voor het schoolreisje: Deze zijn vorig jaar uitgezocht en op maat 

gesorteerd. Vanuit veiligheidsoogpunt is het gewenst om deze shirts te dragen. Dan is het voor 

buitenstaanders ook zichtbaar dat kinderen op schoolreis zijn. Voor nu zouden de shirts voor 19 mei 

uitgedeeld kunnen worden en pas na 4 juli weer ingeleverd, dan hoeven de shirts niet na elke 

activiteit ingeleverd en verzameld te worden. Dit dient goed gecommuniceerd te worden naar de 

ouders.  Aanvulling: er is nu gekozen om de shirts pas na het inhaalschoolreisje uit te delen ivm met 

het korte tijdsbestek en omdat onze school de enige aanwezigen zijn ter plaatse.  

Afscheid groep 8: Barbara, deze is al gestart. 

2 Financiën 

Er is tot nu toe € 7.646,00 aan ouder bijdrage betaald. Dit is 75%. Dit is minder dan begroot (80%). 

Carlijn geeft aan dat er nog wel wat binnen moet komen om alle kosten te kunnen voldoen. Zij heeft 

de nieuwe leerlingenlijst gekregen (instroom na de carnaval).  Zij krijgen een brief met het voldoen 

van de ouderbijdrage. Over twee weken zal zij er een herinneringsbrief over de ouderbijdrage de 

deur uit doen.  

 

3 Activiteiten 

Kinderboekenweek 

Dit kan een werkgroep worden per komend schooljaar. De kinderboekenweek is van 5 tot 16 

oktober. Dit valt tegelijk met de dag van de leerkracht. Mogelijk dat dit samen kan. Een en ander 

hangt ook af van de bezetting van de OR. 

Kerst 

n.v.t. 

Pasen 

n.v.t. 



Koningsspelen 

Koningsspelen zijn goed verlopen. Iedereen vond het een geslaagde dag.  

Zowel Nicole als de OR vindt het een goed idee om volgend jaar mee te doen met het koningsontbijt. 

Ondanks dat dit kort na het paasontbijt is. Daarnaast is er vanuit de OR aangegeven dat er wel wat 

evaluatiepunten zijn over de Koningsspelen. Denk aan tijdige opbouw, versieren schoolplein, 

rouleren van ouders bij diverse spelletjes etc. Volgend schooljaar wordt dit een werkgroep, waarbij 

dus aangesloten wordt bij de bestaande werkgroep op school.  

Schoolvoetbal 

Vrijdag 13 mei 2022 is de Wijchense finale. Hiervoor heeft het meidenteam van groep 7 en het mix-

team uit 8a zich geplaatst.  

Irna heeft aangegeven dat zij voortaan de coördinator is van de shirts/lekkers voor sportactiviteiten. 

Barbara stemt dit ook af met Mariska.  

Bekendheid OR 

Tot nu toe heeft er niemand zich gemeld als nieuw OR lid. Ook heeft niemand zich aangemeld om 

deze OR vergadering bij te wonen. 

Afgesproken is dat er opnieuw een stuk wordt geschreven voor de Paschalisflits met de oproep voor 

nieuwe OR en werkgroep leden. Aangegeven is door Carlijn en Lieke dat, als niemand zich aanmeld, 

gecommuniceerd moet worden dat niet alle activiteiten vanuit de OR georganiseerd kunnen worden. 

Omdat zij dan met te weinig bestuursleden zijn.  Barbara maakt een voorzet en het idee is om dit na 

de Pinksteren te versturen.  

Brieven KVK / UBO 

Carlijn heeft van Barbara, Kim, Lidewij, Lieke en haarzelf de gegevens doorgegeven aan de KVK m.b.t. 

de UBO. Lotte heeft niets hiervoor aangeleverd. Met de jaarvergadering in oktober 2022 zal de 

wisseling van de functies komen en kan deze wijziging samen met de vertrekkende leden worden 

doorgegeven aan de KVK. 

Tussen januari en mei is er geen OR vergadering geweest. Alleen het extra ingelaste overleg (zonder 

Nicole). Voorstel om volgend jaar in deze periode een extra overleg te plannen. 

Notulen van de afgelopen OR vergaderingen (vanaf de jaarvergadering) zijn niet op de site geplaatst. 

Kim heeft deze wel met Joep en Nicole gedeeld. Nicole zal deze alsnog op de site plaatsen. Let op de 

naamgeving van de notulen. 

 

24 mei 2022 is het volgende OR / groepsouderoverleg op school. 

 


